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GriffieVS

Onderwerp: FW: Raadsbrief met bijlagen voor de Raad van 14 juni 2018.

 

Geachte Raadsleden, 

 

In de bijlage treft u een brief aan - in reactie op de vergadering van 7 juni jl. - van de Werkgroep Groen Spelen van 

der Waalslaan.  

Tevens treft u een mail aan met daarin onze mail naar Niersman.  

Beide documenten zijn van belang voor de Raadsvergadering van 14 juni a.s.!! 

 

Met vriendelijke groeten de Werkgroep Groen Spelen van der Waalslaan.  

 

 

 

 



 

 

 

Voorschoten 12 juni 2018. 

 

Geachte leden van de Raad Voorschoten,  

 

Donderdag 7 juni jl. is tijdens de Commissievergadering Burger & Bestuur de verkoop van de 3 

accommodaties aan de orde gekomen, tijdens het inspreken en agendapunt 5 en 5.1.. 

De Voorzitter sommeerde Hans Wijn, de inspreker voor de Werkgroep Groen Spelen van der 

Waalslaan wat in te binden. Helaas deed de voorzitter dat niet bij de Wethouder. Naast het feit dat 

de wijze waarop de heer Binnendijk zijn relaas deed en vragen beantwoordde enorm luid was, werd 

het ook als intimiderend ervaren door mensen op de publieke tribune.  

Dat alleen zou op dit moment geen reden zijn om u als Raadsleden te schrijven ware het niet dat de 

heer Binnendijk ook een aantal zaken beweerde die niet overeenkomen met de feiten. En ook al is de 

heer Binnendijk nog maar zeer kort Wethouder voor Voorschoten de Werkgroep Groen Spelen Van 

der Waalslaan hecht eraan dat er gedebatteerd wordt op basis van de juiste feiten in de 

gemeenteraad van 14 juni aankomend.  

- De werkgroep werd erop aangevallen dat we niet blij zouden zijn met artikel 13.1 en dat we 

dat een vies spelletje zouden noemen. Erg jammer dat de Wethouder dit niet goed heeft 

gehoord of begrepen want wij hebben duidelijk gesteld dat wij het niet eens waren met het 

antwoord wat de gemeente heeft gegeven aan ONS over artikel 13.1. Dat is toch echt een 

heel ander verhaal en daar wilde de Wethouder blijkbaar geen antwoord op geven.  

- De Werkgroep werd erop aangevallen dat er wel contact zou zijn geweest met Niersman. 

Drie dagen voor de sluiting van de termijn waarin geboden kon worden belde                        

van Niersman met de Werkgroep Groen Spelen. In dit telefoongesprek heeft de Werkgroep 

de verkoopvoorwaarden moeten uitleggen. De Werkgroep heeft aangegeven dat er een 

maatschappelijke bestemming op de grond ligt en dat een woonbestemming N.V.T. is. 

De Werkgroep bood aan op korter termijn te overleggen. Dit telefoongesprek is dezelfde dag 

op 19-3-2018 naar Niersman door ons bevestigd in een mail. Dit is w.s. de mail waar 

Wethouder Binnendijk het over heeft gehad (7 juni). Er heeft na het telefoongesprek geen 

verder overleg plaatsgevonden met de Werkgroep. Er is dus geen gebruik gemaakt van het 

aanbod van de Werkgroep. Zie onze mail 19-3-2018: de PDF in de bijlage.  

- Het blijft ontzettend frustrerend dat niet alleen alle vragen – die we in brieven hebben 

gesteld - onbeantwoord blijven als het gaat om het afstemmen met de buurt en het besluit 

dat daarover is genomen in december 2015 door de Raad, nee ook na het inspreken hierover 

in september 2017 en de verzekering van de Burgemeester “dat het besluit zou worden 

uitgevoerd” is dat het besluit nu weer NIET aan de orde is geweest.  

 



 

 

 

Raadsleden u vindt dit besluit nu wederom op de agenda onder punt 7.1 van de agenda van 

de Raadsvergadering van 14 juni a.s. Het betreft de laatste bladzijde! 

- Ook het feit dat in een informatiebrief van 6-3-2018 wordt geschreven dat: “Wij (=gemeente) 

hebben de direct omwonenden van de drie locaties geïnformeerd over dit proces en zullen 

de omwonenden ook actief blijven informeren”, terwijl dat tot op heden nog niet het geval 

is, is frustrerend. Mensen worden niet geïnformeerd en zijn niet geïnformeerd. (Zie ook de 

Brief van 7 mei die de Werkgroep aangetekend aan de Raad heeft gestuurd om de gemeente 

in gebreke te stellen).  

Ter illustratie voor de situatie waarin we zijn beland: een buurtbewoner heeft een WOB 

verzoek ingediend omtrent de verkoopprocedure en heeft van de gemeente bericht 

gekregen “dat het verzoek niet binnen de normale termijn ingewilligd kan worden vanwege 

de complexiteit”.  

 

Wij hopen met deze brief een aantal zaken bij u te hebben verduidelijkt. Tijdens de 

Commissievergadering B&B kregen wij daar niet de gelegenheid voor omdat de Wethouder na het 

inspreken zijn betoog hield en wij niet meer in de gelegenheid werden gesteld daarop te reageren.  

Natuurlijk blijft onze bereidheid om vragen te beantwoorden, uitleg te geven en mee te denken voor 

een goed vervolg van het Verkooptraject nog steeds van toepassing!  

Het gaat immers om ons groene hart van de buurt: dat hele kleine stukje dat door de ligging ervan zo 

kwetsbaar is en dat in functie zo’n grote rol speelt. Voor jong en voor oud.  

Het zou zo fijn zijn dat we in plaats van strijden met elkaar nu constructief zouden kunnen werken 

aan een goed plan wat recht doet aan de leefbaarheid en de grote gebruikersdruk van de Van der 

Waalslaan.  

Nu nog, na 3 jaar moeten we weer horen dat buurtbewoners er niet van kunnen slapen. U heeft 

gezien dat er wel 14 mensen uit de buurt op de tribune aanwezig waren, daarnaast mocht de 

werkgroep nog diverse mailtjes ontvangen met steunbetuigingen of melden mensen zich af door 

ziekte, vakantie of andere redenen maar zij gaven aan geheel achter ons te staan! 

Wij vragen u dan ook met klem om een zorgvuldige zienswijze te geven ten aanzien van uw 

wensen en bedenkingen voor de Raadpleegbrief.  

Laten we met elkaar een goede start maken en laten we werken aan een leefbare en duurzame 

oplossing voor de Van der Waalslaan. 

 

Dank voor uw aandacht!  Vriendelijke groeten de Werkgroep Groen Spelen van der Waalslaan.  

CC naar het oude en nieuwe College.  

 

 



Bijlage bij brief d.d. 12-06-2018 

Werkgroep Groen Spelen vd Waalslaan is 

vertrouwelijk 




